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Protokół Nr LI/2014 

z LI Sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 

w dniu 26 czerwca 2014 r. w siedzibie Urzędu Miasta Gminy Stryków. 
 

W posiedzeniu uczestniczyli:  

radni Rady Miejskiej w Strykowie wg listy obecności,  

przewodniczący Zarządów osiedli m. Stryków wg listy obecności,  

sołtysi wg listy obecności,  

osoby zaproszone wg listy obecności.  

 

Ad. 1. Otwarcie obrad L Sesji Rady Miejskiej w Strykowie i stwierdzenie 

prawomocności obrad.  
 

Otwarcia sesji o godz. 10.00 dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica 

i po powitaniu wszystkich obecnych na sali oświadczył, iż zgodnie z listą obecności w 

posiedzeniu uczestniczy 13 radnych, co wobec ustawowego składu rady wynoszącego 15 osób 

stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji.  

Na sesji nieobecni radna Marzena Skwarko i radny Sławomir Źródło.  

 

Ad. 2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z wiceprzewodniczących 

Rady Miejskiej w Strykowie.  
Przewodniczący RM powierzył obowiązki sekretarza obrad wiceprzewodniczącemu RM w 

Strykowie Włodzimierzowi Grochockiemu.  

Ad. 3. Przyjęcie porządku obrad. 

1. Otwarcie obrad LI sesji. 

2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących 

Rady Miejskiej w Strykowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Zatwierdzenie protokołu z L sesji Rady Miejskiej, która odbyła się w dniu 28 

maja 2014 r. 

6. Sprawozdanie  Przewodniczącego RM w Strykowie i Przewodniczących Komisji 

RM z działalności w okresie między sesjami. 

7. Sprawozdanie Burmistrza M-G Stryków z działalności w okresie między sesjami. 

8. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) zmian w budżecie Gminy Stryków na 2014 rok oraz zmiany uchwały Nr 

L/384/2014 Rady Miejskiej w Strykowie z dnia 28 maja 2014 r. , 

b) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości  stanowiącej własność 

Gminy Stryków, 

c) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy 

z dotychczasowymi dzierżawcami części nieruchomości  stanowiących 

własność Gminy Stryków, 

d) zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych oraz ustalenia ich przebiegu 

na terenie gminy Stryków, 

e) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla części obszaru miasta Strykowa, 
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f) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Stryków na obszarze wsi Cesarka, obręb 

Sosnowiec, 

g) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Stryków na obszarze wsi Dobra, Dobra Nowiny 

i Dobieszków, obręb Ługi, 

h) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Stryków na obszarze wsi Gozdów, Sadówka, 

Zagłoba- obręb Ciołek, Koźle i Wyskoki, 

i) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Stryków na obszarze wsi Rokitnica, 

j) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Stryków na obszarze wsi Sosnowiec i Zelgoszcz. 

9. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu wraz ze sprawozdaniem z 

działalności finansowej Gminy Stryków za rok 2013 i udzielenie absolutorium 

Burmistrzowi Miasta - Gminy Stryków z tego tytułu:  

a) odczytanie Uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w sprawie opinii o przedłożonym przez Burmistrza 

Miasta –Gminy Stryków sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2013 rok, 

b) przedstawienie Uchwały Komisji Rewizyjnej w sprawie opinii dotyczącej 

wykonania budżetu Miasta –Gminy Stryków za 2013 rok i wniosku w 

sprawie absolutorium dla Burmistrza Miasta –Gminy Stryków, 

c) odczytanie Uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w sprawie zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej 

Rady Miejskiej w Strykowie w sprawie udzielenia absolutorium 

Burmistrzowi Miasta –Gminy Stryków, 

d) jawna debata budżetowa, 

e) podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego Gminy Stryków wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu za rok 2013, 

f) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi 

Miasta –Gminy Stryków z tytułu wykonania budżetu za rok 2013. 

10. Przyjęcie protokołu Komisji uchwał i wniosków. 

11. Zamknięcie obrad 

Głosowanie nad porządkiem obrad: 13 głosów za bez głosów przeciwnych i wstrzymujących się  

 

Ad. 4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków.  

Przewodniczący RM w Strykowie wnioskował o powołanie Komisji Uchwał i Wniosków na 

LI sesji R M w Strykowie w następującym składzie: 

1) Radny Czesław Polit – nie wyraził zgody, 

2) Radny Grzegorz Kozłowski – wyraził zgodę,  

3) Radny Marek Gierat – wyraził zgodę, 

4) Radny Teodor Kołodziejczyk-  wyraził zgodę. 

 

Głosowanie nad powołaniem Komisji Uchwał i Wniosków w składzie:  

1) Radny Grzegorz Kozłowski,  

2) Radny Marek Gierat, 
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3) Radny Teodor Kołodziejczyk. 

13 głosów za bez głosów przeciwnych i wstrzymujących się  

 

Ad. 5 Zatwierdzenie protokołu z L sesji, która odbyła się w dniu 28 maja 2014 r.  
Przewodniczący rady poinformował, że wpisów do protokołu nie złożono, zapytał czy są 

uwagi do treści protokołu?  

Uwag i wpisów do protokołu z L sesji podczas obrad L sesji nie złożono.  

Głosowanie nad zatwierdzeniem protokołu z L sesji Rady Miejskiej w Strykowie:  

13 głosów za  

  0 głosów przeciwnych  

  0 głosów wstrzymujących się  
 

Ad. 6 Sprawozdanie Przewodniczącego RM w Strykowie i Przewodniczących 

Komisji RM z działalności w okresie między sesjami.  
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica poinformował, że w okresie 

między sesjami brał udział w posiedzeniach Komisji, w przygotowaniu materiałów na sesję 

oraz w posiedzeniach merytorycznych komisji rady. Przewodniczący poinformował, że brał 

udział w dwóch uroczystościach na terenie Gminy Stryków, były to obchody 50-lecia Koła 

Gospodyń Wiejskich w Lipce udział wraz z radną Anną Ślęzak, oraz 70-lecie OSP w 

Swędowie wspólnie z radną Marzeną Skwarko.  

 

Przewodniczący Komisji Ładu, Bezpieczeństwa Publicznego i Dróg Publicznych RM 

radny Włodzimierz Grochocki poinformował, że komisja na posiedzeniu między sesjami 

sprawdziła stan przygotowania obiektu rekreacyjnego w Strykowie. Komisja odbyła wizję 

lokalną nad zalewem. W dniu komisji zalew jeszcze nie był w pełni gotowy, ale jest 

zapewnienie, że 28 czerwca będzie przygotowany. Jest zagrożenie, że nie będzie wolno się 

kąpać, ale nie z powodu brudnej wody, są problemy z zatrudnieniem ratowników, na dzień 

dzisiejszy jest zatrudniony jeden, a potrzeba trzech ratowników.  

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Spraw Gospodarczych i Mienia Komunalnego RM 

radna Anna Ślęzak poinformowała, że Komisja na posiedzeniu między sesjami opiniowała 

projekty uchwał na dzisiejszą sesje RM.  

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej RM radny Andrzej Pożarlik poinformował, że 

Komisja na posiedzeniu w miesiącu czerwcu zajmowała się przygotowaniem materiałów do 

RIO w Łodzi w związku z absolutorium oraz przygotowała projekty uchwał absolutoryjnych 

na dzisiejszą sesję.  

 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa Ochrony Środowiska i Planu Miejscowego RM 

radny Czesław Polit poinformował, że Komisja w miesiącu czerwcu spotykała się dwa razy, 

na pierwszym posiedzeniu podsumowała plan pracy z I półrocza br. a na drugim posiedzeniu 

opiniowała projekty uchwał planistycznych na dzisiejszą sesję.  

 

Przewodniczący Komisji Edukacji Publicznej, Kultury, Zdrowia, Sportu, Turystyki i 

Spraw Obywatelskich Rady Miejskiej w Strykowie radny Grzegorz Kozłowski 
poinformował, że komisja odbyła jedno posiedzenie, na którym przyjęła informację na temat 

wykorzystania sportowych obiektów w szkołach i stwierdziła, że obiekty te są 

wykorzystywane prawidłowo.  
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Odnośnie informacji Przewodniczącego Rady Radny Bogdan Walczak  przypomniał, że w 

ubiegłym roku Rada przyjęła wniosek, aby Przewodniczący Rady zaprosił na jedną z 

najbliższych sesji dyrektora „energetyki” i do dnia dzisiejszego nie zostało to uczynione. 

Radny Walczak pytał, czy są problemy zewnętrzne. Czy Przewodniczący Rady ma problemy 

z czymś.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica odpowiedział, że osoba 

odpowiedzialna za sprawy energetyki będzie zaproszona na sesje w sierpniu br.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Włodzimierz Grochocki mówił, że Komisja Edukacji 

nadzoruje także sprawy sportu, pytał, jak wygląda sprawa awansu do III ligi Klubu MKS 

Zjednoczeni.  

 

Radny Grzegorz Kozłowski honorowy prezes MKS Zjednoczeni Stryków potwierdził, że 

klub uzyskał awans do III ligii. Pan Kozłowski mówił o historii klubu, m. in. jest to 37 rok 

działalności, klub rozwija się z roku na rok, w tym sezonie odnieśliśmy pewne sukcesy. 

Radny Kozłowski poinformował, że  w klubie odbyło się zebranie zarządu, trenerów, 

działaczy, wszyscy chcieliby grać w III lidze, ale to są pewne wydatki. Obecnie finanse klubu 

opierają się w 60% na dotacji gminnej, od sponsorów 40%, tj. ok. 150 tys. zł. To niestety na 

III ligę jest za mało. Zrobiliśmy rozeznanie w innym klubie z III ligi, niestety brakuje nam ok. 

200 tys. zł. Obiekt sportowy jest dopuszczony warunkowo do IV ligi, brakuje kilku 

elementów, które trzeba uzupełnić, klub jest w stanie zorganizować mecze z kibicami 

zatrudniając grupę ochroniarską. Obiekt sportowy znajduje się w centrum miasta, jest to 

położenie mało fortunne do rozgrywania większych meczów. Jesteśmy zdegustowani tym, że 

nie możemy grać w III lidze, bo nas na to nie stać. Radny Grzegorz Kozłowski powiedział, że 

jest po rozmowach ze sponsorami, nie są oni w stanie podwyższyć wpłat, klub nie ma 

sponsora strategicznego, więc nie możemy grać w III lidze. Klub szkoli dużo dzieci i 

młodzieży, która w przyszłości będzie chciała zagrać w wyższych ligach. Poza tym Klub 

bazuje na pracy społecznej działaczy. III liga to liga krajowa, trzeba spełnić wiele wymogów 

organizacyjnych. Gdy klub otrzyma licencję, to wtedy wypowiemy się, czy chcemy grać w tej 

lidze czy nie. Decyzja oscyluje w kierunku na „nie”.  

 

Radny Bogdan Walczak: ponieważ jest to Miejski Klub Sportowy chciałbym się 

dowiedzieć, bo jestem na rozdrożu,  kto jest prezesem klubu. Nie przyjmuję takich wyjaśnień, 

ja osobiście, że klub określi się czy chce grać, czy nie wchodzi do III ligi. Ja przepraszam o co 

tu chodzi. Jeśli mamy zdolną młodzież, lokalnych piłkarzy, którzy od kliku lat wspaniale 

sobie radzą w tym klubie, jakże można w taki sposób zatrzymywać nie piąć się do góry, to po 

co to wszystko, dla podwórkowej rozgrywki. Tak nie może to być obwarowane. Tak nie może 

być, że klub sam podejmuje, że przechodzi do III ligi czy nie. To jest kuriozum. Co mam 

odpowiedzieć znajomemu, gdy mnie zapyta, że nie stać nas na 200 tys. zł, żeby finansować 

klub w III lidze. Co ja mam powiedzieć panie Burmistrzu. To znaczy, że jesteśmy za biedni, 

albo coś tam w tym klubie nie działa.  

 

Burmistrz Andrzej Jankowski: jeśli dziś dałbym panu samochód, a pana nie stać by było na 

paliwo, czy przyjął by pan ten samochód.  

Radny Bogdan Walczak: jasne, żebym przyjął. 

Burmistrz Andrzej Jankowski: Ja uważam tę wypowiedź za bardzo populistyczną nie 

mającą realnych argumentów. Ten awans do III ligi nie jest spowodowany tym, że drużyna 

wywalczyła II miejsce i zgodnie z wynikiem uzyskanym na boiskach awansuje, tylko dlatego, 

że drużyna przed nami rezygnowała, bo oni awansowali do III ligi. Firma, która jest 
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sponsorem to duża firma produkująca płytki ceramiczne. To jest komentarz do tej 

wypowiedzi. 

 

Radny Grzegorz Kozłowski powiedział, że to nie jest żadna podwórkowa gra, IV liga to liga 

wojewódzka. Ja jestem prezesem honorowym, mam pełnomocnictwo do reprezentowania 

klubu na forum krajowym w motokrosie, na forum krajowym w piłce nożnej, w 

województwie. Prezesem Klubu jest mgr Anna Fortuna, skarbnikiem Zbigniew Orłamowski, 

członkowie zarządu: pan Kośmider, Lipiński, Kwiatkowski, Witczak, Piestrzeniewicz. Klub 

rozwija się prawidłowo. Proszę pana radnego, aby założył drugi taki klub i  pokazał, jak klub 

działa.  

Przewodniczący Rady Miejskiej zakończył 6 punkt porządku obrad.  

 

Radny Bogdan Walczak dalej pytał na jakiej podstawie prezes honorowy.  

 

Przewodniczący Rady oddał głos panu Burmistrzowi. 

Ad. 7. Sprawozdanie Burmistrza M-G Stryków z działalności w okresie między 

sesjami. 

Burmistrz Andrzej Jankowski: nie potrzebne takie emocje negatywne. Panie radny proszę 

zgłosić się do klubu to otrzyma pan pełną informację o jego działalności, to jest 

stowarzyszenie i każde stowarzyszenie działa na podstawie statutu i statut określa o jego 

działalności. W związku z tym wszystkie stowarzyszenia, które działają, działają na tej samej 

zasadzie  i każda ma swoją osobowość i proszę się zwracać z tymi pytaniami do danej 

organizacji i uzyska pan należną odpowiedź. Panie radny proszę się zapisać do klubu, będzie 

pan wiedział, będzie pan działać jak inni pozostali. Może to być tenis, może to być piłka 

nożna, motocross, kolarstwo.  

Następnie Burmistrz mówił o działalności służby zdrowia. Spółka Remedium w grudniu 2013 

roku złożyła wypowiedzenie wynajmu budynków wiejskich ośrodków zdrowia w Dobrej, w 

Bratoszewicach i w Niesułkowie z miesięcznym wypowiedzeniem, jednostronnie. To firma 

Remedium zrezygnowała z funkcjonowania służby zdrowia w tych ośrodkach. Próbowano się 

porozumieć co do kwestii automatycznego przejęcia kontraktu i pracowników. W trakcie 

kiedy te uzgodnienia trwały z podmiotem, który funkcjonuje w Strykowie,  Spółka Remedium 

wystąpiła do sądu o poszerzenie powództwa o oddanie  budynku w Strykowie. Czyli z jednej 

strony chcą się porozumieć w kwestii polubownego rozwiązania sprawy, a z drugiej strony 

chcą tę spółkę wyrzucić z tego ośrodka zdrowia.  Nie można tak funkcjonować, że polubowne 

rozwiązanie problemu polega na tym, że strony porozumiewają się co do rozwiązania tego 

problemu polubownie, a takie rozwiązania nie zostały przyjęte przez tą Spółkę, właśnie z tego 

względu. Spółka Klincewicz zaproponowała wycofanie sprawy z sądu przy przejęciu 

pracowników. Na tym sprawa zawisła. W dniu wczorajszym pracownicy Spółki Remedium 

otrzymali wypowiedzenia z 3 miesięcznym okresem wypowiedzenia. Burmistrz Andrzej 

Jankowski ch będzie kontynuowana. W tej chwili wszystko zależy od dalszego postępowania 

Spółki Remedium.  Proszę się nie obawiać o personel.  

 

Radny Witold Śliwkiewicz pytał, czy pracownicy, którzy otrzymali wypowiedzenia będą 

pracowali przez te trzy miesiące.  

 

Burmistrz Andrzej Jankowski powiedział, że nie możemy ingerować, za moment prezes 

Remedium zwróci się o kolejne środki do Rady Miasta Głowna na wynagrodzenia dla 

pracowników. Nie wiem jakie poczyni ruchy pracodawca.  
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Radny Witold Śliwkiewicz: niech pan, panie burmistrzu robi wszystko, aby wieś nie została 

bez służby zdrowia. Prezes Paczkowski jest uciążliwy, będzie nam podkładał kłody.  

 

Burmistrz Andrzej Jankowski  powiedział, że czyni wszystko, aby służba zdrowia 

funkcjonowała w dotychczasowych ośrodkach zdrowia, nie ma żadnych obaw, aby w tych 

ośrodkach nie było opieki zdrowotnej. Pacjent ma możliwość wyboru, nikt go nie zmusi, aby 

złożył deklarację w danym podmiocie.  

 

Radny Bogdan Walczak pytał, czy w przychodni w Strykowie jest normalny stan.  

 

Burmistrz Andrzej Jankowski odpowiedział, że oprócz roszczenia sądowego nie ma innych 

problemów. Poza tym Spółka Remedium bezprawnie zajmuje pomieszczenia  w budynku 

przychodni w Strykowie.  

Odnośnie dalszej informacji Burmistrz Andrzej Jankowski poinformował, że brał udział w 

dwóch spotkaniach, jedno odbyło się w Tarnowie Podgórnym – było to spotkanie 

ekonomistów  polskich, nasza gmina będzie w coraz większym zainteresowaniu inwestorów. 

Druga konferencja odbyła się w Sopocie i dotyczyła panelu obrotu nieruchomości dużych 

podmiotów gospodarczych.   

Dalej burmistrz poinformował o realizacji kolejnych inwestycji zapisanych w tegorocznym 

budżecie.  

Dziś także w dniu sesji odbędzie się spotkanie z Burmistrzem Miasta Głowna.  

Ad. 8. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) zmian w budżecie Gminy Stryków na 2014 rok oraz zmiany uchwały Nr 

L/384/2014 Rady Miejskiej w Strykowie z dnia 28 maja 2014 r.  

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie.  

Pytań do projektu uchwały nie było.  

Głosowanie nad przyjęciem uchwały: 14 głosów za 

                                                0 głosów przeciw  

                                                0 głosów wstrzymujących się  

             

b) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym 

dzierżawcą nieruchomości  stanowiącej własność Gminy Stryków 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie.   

Pytań do projektu uchwały nie było.  

                                      Głosowanie nad przyjęciem uchwały: 14 głosów za 

                                       0 głosów przeciw  

                                       0 głosów wstrzymujących się  

c) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy z dotychczasowymi 

dzierżawcami części nieruchomości  stanowiących własność Gminy Stryków 
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Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie.   

Pytań do projektu uchwały nie było.  

                                Głosowanie nad przyjęciem uchwały: 14 głosów za 

                                       0 głosów przeciw  

                                       0 głosów wstrzymujących się  

d) zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych oraz ustalenia ich przebiegu na 

terenie gminy Stryków 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie.   

Pytań do projektu uchwały nie było.  

                                      Głosowanie nad przyjęciem uchwały: 14 głosów za 

                                       0 głosów przeciw  

                                       0 głosów wstrzymujących się  

e) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla części obszaru miasta Strykowa 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie.   

Pytań do projektu uchwały nie było.  

                          Głosowanie nad przyjęciem uchwały: 14 głosów za 

                                       0 głosów przeciw  

                                       0 głosów wstrzymujących się  

f) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Stryków na obszarze wsi Cesarka, obręb Sosnowiec 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie.   

Pytań do projektu uchwały nie było.  

                             

 

                          Głosowanie nad przyjęciem uchwały: 14 głosów za 

                                       0 głosów przeciw  

                                       0 głosów wstrzymujących się  

     Obrady opuścił radny Andrzej Pożarlik.   

 

g) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Stryków na obszarze wsi Dobra, Dobra Nowiny 

i Dobieszków, obręb Ługi 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie.   

Pytań do projektu uchwały nie było.  

                           Głosowanie nad przyjęciem uchwały: 13 głosów za 

                                       0 głosów przeciw  
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                                       0 głosów wstrzymujących się  

h) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Stryków na obszarze wsi Gozdów, Sadówka, Zagłoba- 

obręb Ciołek, Koźle i Wyskoki 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie.   

Pytań do projektu uchwały nie było.  

                                      Głosowanie nad przyjęciem uchwały: 13 głosów za 

                                       0 głosów przeciw  

                                       0 głosów wstrzymujących się  

i) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Stryków na obszarze wsi Rokitnica 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie.   

Pytań do projektu uchwały nie było. 

                                      Głosowanie nad przyjęciem uchwały: 13 głosów za 

                                       0 głosów przeciw  

                                       0 głosów wstrzymujących się  

j) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Stryków na obszarze wsi Sosnowiec i Zelgoszcz. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie.   

Pytań do projektu uchwały nie było.  

                          Głosowanie nad przyjęciem uchwały: 13 głosów za 

                                       0 głosów przeciw  

                                       0 głosów wstrzymujących się  

 

 

Ad. 9. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu wraz ze sprawozdaniem z 

działalności finansowej Gminy Stryków za rok 2013 i udzielenie absolutorium 

Burmistrzowi Miasta - Gminy Stryków z tego tytułu: 

 

a) odczytanie Uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

sprawie opinii o przedłożonym przez Burmistrza Miasta –Gminy Stryków 

sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2013 rok 

 

Pani Barbara Walak Skarbnik Miasta-Gminy Stryków odczytała Uchwałę Nr I/62/2014 

Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi z dnia 30 kwietnia 2014 roku 

w sprawie opinii o sprawozdaniu Burmistrza Miasta-Gminy Stryków z wykonania budżetu za 

2013 rok.  

Godz. 10
48

 radny Karol Lenart opuścił salę obrad.  
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b) przedstawienie Uchwały Komisji Rewizyjnej w sprawie opinii dotyczącej wykonania 

budżetu Miasta –Gminy Stryków za 2013 rok i wniosku w sprawie absolutorium dla 

Burmistrza Miasta –Gminy Stryków 

 

Radna Marzena Skwarko Wiceprzewodnicząca Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w 

Strykowie odczytała Uchwałę Nr 1/2014 Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Strykowie w 

sprawie wniosku dotyczącego udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta-Gminy Stryków 

za rok 2013. 

 

c) odczytanie Uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

sprawie zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Strykowie w 

sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta –Gminy Stryków 

 

Radna Marzena Skwarko Wiceprzewodnicząca Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w 

Strykowie odczytała Uchwałę Nr I/93/2014 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Łodzi z dnia 9 czerwca 2014 roku w sprawie wniosku Komisji Rewizyjnej 

Rady Miejskiej w Strykowie o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Miasta Gminy Stryków 

za 2013 rok.  

 

d) jawna debata budżetowa    

 

Burmistrz Andrzej Jankowski powiedział, że rok 2013 to kolejny dobry rok dla Gminy 

Stryków i w ostatecznym kształcie mówi o tym, że postęp rozwoju gminy Stryków jest na 

dobrym poziomie. Cała sfera inwestycji dotycząca inwestycji, które czynimy, czyli 

związanych  z tym życiem codziennym mieszkańców, a są to drogi, ilość tych dróg, które 

jesteśmy wstanie realizować w ciągu roku, duży projekt  został zrealizowany w części miasta: 

wszystkie drogi w tym rejonie zostały zmodernizowane włącznie z  odwodnieniem, z nową 

nawierzchnią, z chodnikami, wjazdami i ostatnim elementem były nasadzenia. I tak mają 

wyglądać wszystkie miejscowości naszej gminy, które mają swoje centra, nie tylko miasto 

Stryków. Milion dwieście tys. zł pozyskaliśmy na ten cel środków unijnych, czy to z  

Narodowego Programu Budowy Dróg Lokalnych czy z programu budowy dróg dojazdowych 

do gruntów rolnych, świadczy o tym, że corocznie jako jedna z nielicznych gmin  

otrzymujemy środki ze względu na dobrze przygotowane projekty przez Wydział Promocji, 

Pozyskiwania Środków Pozabudżetowych naszego urzędu. Najwyższy wydatek to oczywiście 

sfera oświaty, 43% naszego budżetu pochłania oświata. Zadłużenie naszej gminy wynosi 

27%, niewiele gmin może pochwalić się takim wynikiem. Aby to się wszystko powiodło, to 

nie tylko środki finansowe o tym decydują, ale współpraca organu wykonawczego z Radą 

Miejską, sołtysami, z przewodniczącymi zarządu osiedli. Jeżeli tego nie będzie, to żaden 

budżet nie będzie dobrze wykonany.  

Burmistrz podziękował wszystkim radnym Rady Miejskiej w Strykowie, sołtysom, 

przewodniczącym zarządów osiedli. Sołectwa otrzymały środki z funduszu sołeckiego i 

wykonali wiele dobrych pomysłów. Dziękuję za ten osiągnięty wynik pracowniom urzędu: 

wydziałowi inwestycji i finansowemu. To że mamy dobry plan, szacunek budżetowy to dzięki 

pani Skarbnik. Dziękuję służbom Urzędu Miasta-Gminy Stryków, jednostkom pomocniczym, 

szkołom, że taki wynik, który osiągamy to się liczy na arenie krajowej. Dziękuję, to jest nasz 

wspólny sukces.    

 

Radny Witold Śliwkiewicz: budżet wykonany w 2013 roku nie jest złym budżetem. Cieszy 

mnie to, że pamięta pan o strefie  wiejskiej. Czekamy na kanalizacje, drogi, szkolnictwo jest 

priorytetowe. Apeluję, aby nacisk nałożyć na świetlice i strażnice. Zazdroszczą nam inne 
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gminy za ten budżet. Pani Skarbnik dobrze prowadzi rachunki, ma pani jeszcze pole manewru 

do 60% zadłużenia.  

 

Przewodniczący Radny Miejskiej Paweł Kasica podziękował Burmistrzowi, pani Skarbnik 

z pracę, podziękował za ciepłe słowa o współpracy dotyczącej radnych, sołtysów i 

przewodniczących zarządów osiedli.  

 

e) podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

Gminy Stryków wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za rok 2013 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Nie było dyskusji nad projektem uchwały. 

Głosowanie: 11 głosów za 

                                      0 głosów przeciw 

                                                0 głosów wstrzymujących się  

Radny Sławomir Źródło nieobecny na LI sesji Rady Miejskiej w Strykowie.  

Nieobecny na sali podczas głosowania radny  Karol Lenart, radny Andrzej Pożarlik, radny 

Bogdan Walczak. 

 

 

f) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta –Gminy 

Stryków z tytułu wykonania budżetu za rok 2013. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Nie było dyskusji nad projektem uchwały. 

Głosowanie: 11 głosów za 

                                    0 głosów przeciw 

                                                                                 0 głosów wstrzymujących się  

Radny Sławomir Źródło nieobecny na LI sesji Rady Miejskiej w Strykowie.  

Nieobecny na sali podczas głosowania radny  Karol Lenart, radny Andrzej Pożarlik, radny 

Bogdan Walczak. 

Burmistrz Andrzej Jankowski podziękował za tę opinię, życzył dalszej tak dobrej 

współpracy. 

Radny Czesław Polit: życzę Burmistrzowi, Zastępcy, Skarbnikowi dużo zdrowia, 

wytrwałości, idźmy tą drogą.  

 

Ad. 10.  Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków.  

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków radny Marek Gierat odczytał protokół Komisji 

i poinformował, że Komisja na LI sesji w dniu 26 czerwca 2014 r. nie przyjęła wniosków.  

Głosowanie: 11 głosów za  

                       0 głosów przeciw  

                       0 głosów wstrzymujących się 

 

Ad. 11. Zamknięcie obrad.  

Po wyczerpaniu przyjętego porządku obrad LI sesji Rady Miejskiej w Strykowie prowadzący 

obrady Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Kasica o godz. 11.20 dokonał zamknięcia 

sesji.  

 
Protokołowała:  

E. Tomczak. 


